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تعقیب عامل انتشار خبر 
کذب تجاوز در ایرانشهر

از دلار ۴۲۰۰ تومانی 
سوء استفاده کردند

خبر خبر
صالحی امیری در واکنش به اقدام آمریکا 

علیه تیم والیبال ایران:
وقتی یک برج ساز بر سرنوشت 
ملتی حاکم می شود نتیجه اش 

چنین اقدامات زشتی است
کمیته  رئیس 
گفت:  المپیک  ملی 
با  آمریکا  دولت 
ملی  تیم  علیه  اقدام 
دنبال  ایران  والیبال 

عقده گشایی و ایجاد جنگ روانی بود.
حاشیه  در  صالحی امیری  سیدرضا 
گفت:  ب،  والیبال  تیم  اردوی  در  بازی 
حمایت هایی که از این عزیزان شده است 
شرایط روحی خوبی دارند و فکر می کنم 
نسل بهتری از والیبال در آینده خواهیم 
انجام  جدیدی  سرمایه گذاری  چون  دید 
در  خوبی  گردش  و  زایش  و  است  شده 

تیم ایجاد شده است.
تیم  این  اعضای  داد:  ادامه  وی 
از  امروز  و  می گویم  نباشید  خسته 
آنها  دغدغه های  و  مشکلات  با  نزدیک 
در  حضور  مدعی  والیبال  شدیم  آشنا 
که  است  بین المللی  رویداد  چندین 
موضوع  این  شاهد  رشته ای  کمتر  در 

هستیم.
تصریح  المپیک  ملی  کمیته  رئیس 
کرد: والیبال از اقبال و ظرفیت اجتماعی 
کشور  تمام  در  و  است  برخوردار  خوبی 
این  امکانات  کمترین  با  می توانند  مردم 

رشته را بازی کنند.
درباره  صالحی امیری  سیدرضا 
هنگام  در  آمریکا  دولت  که  اقداماتی 
ورود تیم ایران به این کشور و بازجویی 
گفت:  گرفت،  صورت   AFC سوی  از 
این  در  جمهور  رئیس  را  خوبی  جمله 
خصوص به کار برد که یک برج ساز در 
است.   شده  حاکم  ملت  یک  سرنوشت 
مسئول  که  است  آمریکا  دولت  این 
متأسفانه  که  است  زشت  اتفاق  این 
حداقل های بین المللی را در این زمینه 
رعایت نکردند. این اقدام زشت از سوی 
وزارت  والیبال،  خانواده  ورزش،  جامعه 
محکوم  المپیک  ملی  کمیته  و  ورزش 

است.
بازنده  کرد:  خاطرنشان  وی 
و  آمریکا  دولت  مورد  این  در  اخلاقی 
برنده آن فدراسیون و قهرمانان ملی ما 
برای حضور در یک رویداد  هستند که 
می کنند.  حرکت  قاره   5 در  جهانی 
دنبال  به  حرکت  این  با  آمریکا  دولت 
بود،  روانی  جنگ  ایجاد  و  عقده گشایی 
پی  در  را  متقابل  اقدامات  اقدامی  هر 
شکایت  رسماً  هم  ما  و  داشت  خواهد 
خارجه  امور  وزارت  طریق  از  را  خود 
برج ساز  یک  وقتی  داد،  خواهیم  انجام 
می شود  حاکم  ملت  یک  سرنوشت  بر 

بود. نتیجه اش همین خواهد 

تلاش  برخی براي ورود 1۰ هزار 
موتورسیکلت کاربراتوري به کشور؛

موتورسیکلت هاي کابراتوري، 
تابوت هاي چرخ دار

از  خبر  گاهي  از  هر  که  درحالي 
تهراني شنیده  حوادث فوتي موتورسوران 
مي شود، برخي تلاش ها براي ورود 10 هزار 
موتورسیکلت کاربراتوري جدید به فضاي 

شهري هنوز ادامه دارد.
به گزارش امتیاز؛ از ابتداي سال 96 
قرار بوده هیچ نوع موتورسیکلت کاربرتوري 
پلاك نشود اما به تازگي نامه اي به هیات 
دولت رسیده که نشان مي دهد قرار است 
10 هزار موتور جدید بصورت استثنا پلاك 
شوند تا قانون بطور کامل براي آلاینده ها 
سخنگوي  نظري  لیلا  شود.  قائل  حق 
شرکت کنترل کیفیت هواي تهران در این 
باره مي  گوید: در تهران حدود یک میلیون 
روزانه  فعالیت  کاربراتوري  موتورسیکلت 
دارند که عامل 49 درصد آلودگی صوتی 
و 25 درصد آلودگی هواي پایتخت هستند 
و مشکلات عدیده اي را براي شهر ایجاد 
مي کنند.   بر اساس گزارش پلیس راهور 
بامداد 28 خرداد  تهران بزرگ، ساعت 4 
یک دستگاه موتورسیکلت در مسیر جنوب 
به شمال تونل توحید در حرکت بوده که 
به علت تخطی از سرعت مطمئنه تعادل 
وکنترل خود را از دست می دهد و باعث 
واژگونی وی می شود که پس از برخورد با 
براثر شدت ضربه وارده  دیواره های تونل 
راننده موتورسیکلت در محل فوت مي کند. 
تهران  شهرداري  کرد:  خاطرنشان  نظري 
در  موتورسیکلت ها  تردد  ساماندهي  براي 
شهر تلاش مي کند با ارائه تسهیلات خرید 
موتورسیکلت هاي برقي، هنجارشکني هاي 
متعدد آنان را کاهش دهد. یک موتوربرقي 
به علت سرعت تردد تا 60 کیلومتر، نمي 
تواند مشکلاتي از قبیل سرعت تردد بالا را 
داشته باشد و تصادفات جرحي و فوتي از 

آن جمله است.  

با خیال راحت جام جهانی را 
تماشا کنید

اطمینان  بودجه  و  برنامه  سازمان 
و  تامین  در  مشکلی  هیچ  که  داده 
پرداخت هزینه های پخش مسابقات جام 
جهانی وجود ندارد و طبق روال از صدا 
دنبال  به  اما  و سیما پخش خواهد شد. 
انتشار عدم پخش مسابقات جام جهانی 
سازمان  شایعات  این  شد  تلویزیون  از 
که  است  کرده  اعلام  بودجه  و  برنامه 
پرداخت  مورد  در  دغدغه ای  گونه  هیچ 
هزینه های مرتبط با قرارداد سازمان صدا 
فوتبال  بازی های  پخش  برای  سیما  و 
وجود ندارد و با تمهیداتی که اندیشیده 
مسابقه  جمله  از  بازی ها  تمامی  شده 
بدون  و  مقرر  موعد  در  اسپانیا  و  ایران 

وقفه و به روال عادی پخش خواهد شد

با حضور کاپیتان اسبق تیم فوتبال بانوان، پژمان راهبر سردبیر »ورزش3« برگزار شد؛

»خانمگزارشگر«باعثدیدهشدنزناندرحوزهورزشمیشود
با حضور نیلوفر اردلان کاپیتان اسبق تیم فوتبال 
بانوان و پژمان راهبر سردبیر »ورزش3« در حضور اهالی 

رسانه نشست خبری »خانم گزارشگر« برگزار شد.
از  گزارشگر«  »خانم  مسابقه  امتیاز،  گزارش  به 
یک سو با اعلام اخبار امیدوارکننده درباره امکان دیده 
سوی  از  و  زحماتشان  و  ورزشکار  بانوان  بیشتر  شدن 
دیگر گلایه های نیلوفر اردلان بانوی ورزشکار کشور را 
به همراه داشت که خطاب به بسیاری از مردم، بانوان و 

مسئولان بیان شد.
زنان قهرمان رشته های ورزشی را بقال 

سرکوچه شان هم نمی شناسد
نیلوفر اردلان در ابتدای نشست در سخنانی گفت: 
جای تاسف دارد که پس از انتشار گسترده بیلبوردهای 
سطح شهر با تصویر من، برای خیلی ها این سوال پیش 
حضو  ها  سال  از  بعد  من  کیست؟  خانم  این  که  آمد 
در تیم ملی و کسب افتخارات متعدد برای کشورمان، 
هنوز برای خیلی ها ناشناخته هستم. گویی در کشور 
سرکوچه  بقال  را  بانوان  ورزشی  های  رشته  قهرمانان 
شان هم نمی شناسد!وی در این خصوص افزود: واقعیت 
این است که من و خیلی از بانوان بازیکن تیم ملی در 
رشته های مختلف ورزشی، دچار یاس فلسفی شده ایم.
عقب ماندگی ورزش بانوان به دلیل دیده 

نشدن است
این ورزشکار با بیان اینکه ورزش بانوان هیچوقت 
داد:  ادامه  نداشته،  خصوصی  بخش  از  جدی  اسپانسر 
بانوان  فوتسال  و  فوتبال  های  تیم  اکثر  ببینید  شما 
اگر اسپانسر دولتی نداشته باشند، هیچ نهاد خصوصی 
حاضر به حمایت از آنها نیست. چرا؟ چون دیده نمی 
شویم! نه مسابقاتمان دیده می شوند، نه خودمان. در 
را  نتایج  بهترین  امکانات  کمترین  با  همواره  که  حالی 
ماندگی  عقب  اما  ایم  آورده  دست  به  کشورمان  برای 

ورزش بانوان به دلیل دیده نشدن است.
در ادامه راهبر، سردبیر ورزش 3 در سخنانی با ابراز 
خرسندی از اینکه بخشی از حرکت »خانم گزارشگر« 
ایده تا به حال  بوده است، بیان کرد: خوشبختانه این 
آمیز پیش رفته است و خوشحالم  به صورت موفقیت 
می توانیم درباره ورزش بانوان و علل دیده نشدن آنها 
صحبت کنیم. بلکه بتوانیم فرصت را برای ورزش بانوان 
آنها  برای  تری  متفاوت  شرایط  در  تا  کنند  می  ایجاد 
به ویژه که در فضایی مثل  بگیرد.  احقاق حق صورت 

سایت تماشا محدودیت های کمتری وجود دارد.
تلاش مسابقه »خانم گزارشگر« برای تقویت 

نیروهای مستعد
ورزش  به  نسبت  که  توجهی  وجود  با  افزود:  وی 
فرصت  دارد  وجود  مجازی  فضای  در  حداقل  بانوان 
است.  حوزه  این  در  برودکستینگ  تقویت  برای  خوبی 
به هر حال رشته هایی که قابلیت پخش را دارند زیاد 
هستند اما گزارشگران زن یکی دو نفر بیشتر نیستند. 
این  در  که  بود  این  نیز  گزارشگر  خانم  مسابقه  تلاش 

حوزه به تقویت نیروهای مستعد بپردازد.
این کارشناس ورزشی تاکید کرد: ما در ابتدا سراغ 
و  خورد  کلید  کار  او  ویدئوی  با  و  رفتیم  افشار  مهناز 
آغاز  را  مسابقه  مالی  چشمداشت  هیچ  بدون  ایشان 
که  رسیده  ما  دست  به  ویدئوهایی  نیز  اکنون  کردند. 
آثار  اما  باشند  آنها نقصان هایی داشته  از  شاید برخی 

خوبی نیز در این بین وجود دارد. وی تصریح کرد: خانم 
عنوان  به  و  است  مسابقه  این  داوران  جزو  نیز  اردلان 
کار  پای  بوده،  پیشرو  بانوان  ورزش  کار  در  که  کسی 
حاضر است. امیدواریم کار به خوبی به ثمر برسد و ما 

دست یاری مان را به سمت رسانه ها دراز می کنیم.
سرانجام تلاش های تیم ملی بانوان نمایش 

داده شد
مسابقه  با  خود  همکاری  درباره  اردلان  ادامه  در 
در  من  داد:  توضیح  تماشا  سایت  و  گزارشگر«  »خانم 
راستای دیده شدن تلاش های تیم ملی بانوان کشورمان 
در رشته های مختلف ورزشی، کانالی در سایت تماشا 
رو  بانوان  ملی  تیم  مسابقات  تصاویر  آن  در  و  ایجاد 
Tamasha.com/آپلود کرده ام. آدرس این کانال
womensport است. متاسفانه اصحاب رسانه فقط 
پرسید  دوستان  این  از  باید  دهند.  می  روشنفکری  پز 
همچون  را  بانوان  ورزشی  رویدادهای  چرا  شما  خود 
مسابقات مردان پوشش نمی دهید؟وی یادآور شد: پس 
نام »خانم گزارشگر« در  به  اینکه دیدم مسابقه ای  از 
سایت تماشا راه افتاده، با جان و دل و از روی دغدغه 
ای که داشتم، به صورت افتخاری پای کار آمدم و اعلام 
دیده  مسابقه  این  تا  بکنم  کمکی  هر  حاضرم  کردم 
در  حداقل  بانوان،  حضور  شرایط  اینگونه  شاید  شود؛ 

گزارشگری رویدادهای ورزشی فراهم شود.
10 درصد زنان علاقمند به حضور در 

استادیوم، مخاطب مسابقات خانمها می شدند، 
وضعمان بهتر بود

این بانوی ورزشکار با بیان این سوال که چرا خانم 
و دست  سر  بانوان  های  تیم  مسابقات  دیدن  برای  ها 
مهجور  بانوان  ورزش  آنقدر  کرد:  تاکید  شکانند،  نمی 
مانده که حتی خود خانم ها هم ورزشکاران تیم های 
ماست  از  که  راستی  به  شناسند.  نمی  را  بانوان  ملی 
با  از خانمهایی که  با گله  بر ماست! وی همچنین  که 
ظاهر پسرانه به ورزشگاه ها می روند، اعلام کرد:  اگر 
10 درصد زنانی که پیگیر حضور در بازی های فوتبال 
آقایان هستند، برای دیدن مسابقات خانم ها می آمدند، 

حالا وضعمان بهتر بود.

حق ما فقط ورود به استادیوم نیست، حقوق 
دیگری هم داریم

بانوان  به  خطاب  اینجا  من  داد:  ادامه  اردلان 
صاحب سرمایه و قدرت کشورمان اعلام می کنم که 
از  شما  وقتی  دارید.  قرار  تاریخی  پیچ  یک  در  شما 
انتظاری  چه  باید  کنید،  نمی  حمایت  بانوان  ورزش 
و  داستان  این همه  آقایان صاحب سرمایه داشت؟  از 
مباحثه برای ورود خانم ها به استادیوم راه افتاده، بله 
ورود به استادیوم حق بانوان هست اما حقوق دیگری 
کنیم. تلاش  آنها  به  رسیدن  برای  باید  که  داریم  نیز 
نماینده مجلسی  فوتبال تصریح کرد: خانم  مربی  این 
آیا  میکنی،  تقلی  ورزشگاه  به  بانوان  ورود  برای  که 
برای  استادیوم  در  ها  خانم  حضور  با  صرفا  مشکل، 
اعلام  لطفا  شود؟  می  حل  مردان  مسابقات  مشاهده 
کنید که چه اقدام عملی برای حمایت از ورزش بانوان 
انجام داده اید؟ چه میزان بودجه در اختیار فدراسیون 
ها قرار داده اید؟کاپیتان اسبق تیم ملی فوتبال زنان 
بانوان به استادیوم نیازمند شرایطی  اضافه کرد: ورود 
است که همه از آن مطلعیم. مسئولان اجرایی به جای 
فراهم کردن این شرایط، تلاش می کنند که موضوع 
این  به  هم  خودشان  کنند.  مذهبی  یا  و  سیاسی  را 
حالی  در  نیفتد.  اتفاق  این  تا  زنند  می  دامن  مسائل 
نیست، مشکل  اینجا مسئله حاکمیت  نظر من  به  که 
گردن  را  آن  که  است  اجرایی  مسئولین  عرضگی  بی 
شریعت و حاکمیت می اندازند. در حالی که موظفند 

محیط مناسب را فراهم کنند.

»خانم گزارشگر« باعث می شود زنان تاریخ 
ساز دیده شوند

اولی  نفر  اینکه شاید خود من  به  با اشاره  اردلان 
هستم که دوست دارم برای دیدن فوتبال به استادیوم 
بروم اما بحث ما این نیست، تاکید کرد: خودمان باید 
به خودمان کمک کنیم. مطمئنم همین مسابقه »خانم 
شود.  دیده  بیشتر  ها  خانم  شود  می  باعث  گزارشگر« 
زنانی که در رشته های ورزشی قهرمان آسیا، المپیک و 

پارالمپیک شده اند و تاریخ ساز بوده اند.
ایران  بانوان  ورزش  اینکه  بیان  با  راهبر  ادامه  در 
خود  تاریخی  دوران  بهترین  در  کیفی  شرایط  نظر  از 
قرار دارد، تصریح کرد: گرچه ما قبل انقلاب محدودیت 
نداشتیم اما به گواه آمار اکنون از نظر مدال آوری موفق 
درآنها  بانوان  ورزش  که  سالنهایی  تمام  اما  هستیم 
تماشاچی  از  خالی  و  مخاطب  بدون  شود  می  برگزار 
است و ما باید سعی کنیم زنان ورزشکار را ستاره کنیم.
سه نفر نخبه هم بین شرکت کنندگان »خانم 

گزارشگر« پیدا کنیم به هدفمان رسیده ایم
وی همچنین در پاسخ به سوالی درباره تاثیر برگزاری 
مسابقه »خانم گزارشگر« گفت: بیرون آمدن چند نیروی 
خوب و کارآمد به عنوان گزارشگر زن می تواند اولین گامی 
برداشته  باشد که در راستای دیده شدن زنان ورزشکار 
شود، تا به حال از بین ویدئوها چند استعداد برتر را دیده 
ام و این اتفاق خیلی خوبی است. ما اگر سه نفر نخبه هم 

پیدا کنیم به هدفمان رسیده ایم.
وقتی  همواره  گفت:  خصوص  این  در  نیز  اردلان 
با اسپانسرها صحبت کنیم می گویند شما دیده نمی 
جایی  اگر  اما  ندارد  ای  فایده  گذاری  سرمایه  و  شوید 
مثل سایت تماشا باشد که بدانیم مسابقات در آن پخش 
می شود ما هم پیش سرمایه گذاران حرفی برای گفتن 

داریم و می توانیم جذبشان کنیم.
انتخاب نفرات برگزیده توسط مردم

همچنین راهبر با اشاره به اینکه رسیدن از نقطه 
»صفر مطلق« به این مرحله اتفاق مهمی است، یادآور 
اردلان معرفی کرد، تمام  شد: در صفحه ای که خانم 
اتفاق  که  شده  آپلود  بانوان  ورزشی  مسابقات  تصاویر 

مهمی است.
مسابقه  در  شرکت  مهلت  آخرین  را  تیر   25 وی 
»خانم گزارشگر« دانست و افزود: در پایان این رقابت، 
داوران متشکل از خانم اردلان و آقایان حمیدرضا صدر 
می  انتخاب  را  برتر  ویدئوی   10 کوثری  جهانگیر  و 
کنند و سرانجام سه نفر برگزیده با رای مردم مشخص 
امکان  نقدی  جوایز  بر  علاوه  برگزیدگان  شد.  خواهند 
و  ورزشی  رویدادهای  گزارشگری  عرصه  در  حضور 

بخصوص فوتبال را خواهند یافت.
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روزنامه صبح ایران

سودجویاندربازارکالاهایاساسی
روحانی در جلسه بررسی نوسانات اخیر بازار هشدار داد:

به مدت 13 هفته  اواسط هفته جاری  از  نیرو:  وزیر 
با کمبود تولید برق نسبت به میزانی که مصرف می کنیم 

مواجه خواهیم بود.
رضا اردکانیان در حاشیه پنجاه و دومین جلسه ستاد 
اشاره  با  شد،  برگزار  برق  موضوع  با  که  مقاومتی  اقتصاد 
این  بودجه گزارش مفصلی در  و  برنامه  اینکه سازمان  به 
زمینه مطرح کرده و همکاران وزارت نیرو نیز توضیحاتی 
دادند، افزود: دقیقا 5 هزار و 315 مگاوات کمبود تولید برق 
خواهیم داشت که این کاهش تولید به دلیل   کمبود بارش 
در سال آبی جاری است و  بر این اساس نیروگاه های برق 
آبی قادر به تولید این مقدار برق نخواهند بود که رشد مصرف سالانه را نیز باید به آن اضافه 
کنیم. وی گفت: تدابیر مختلفی برای گذر از تابستان بدون خاموشی اندیشیده شده است 

که عمده آن معطوف به کمک مشترکان و مصرف کنندگان برق است.
چون  نیست  خانگی  مشترکان  فقط  کنندگان  مصرف  از  ما  منظور  افزود:  اردکانیان 
حدود 20 هزار مگاوات ظرفیت برق در تابستان برای وسایل سرمایشی است که 4 هزار 

مگاوات آن مربوط به دستگاه های دولتی است.
وی گفت: از جمله تصمیماتی که امروز گرفته شد این است که بلافاصله برای افزایش 

تعرفه های برق سازمان های دولتی که مصرفشان را کنترل نکنند اقدام می کنیم.
وزیر نیرو افزود: براین اساس در برخی از استان ها استانداران موظف شدند با تصویب 

هیئت   دولت ساعات کار ادارات را تغییر بدهند و به 6 و 30 دقیقه صبح منتقل کنند.

13 هفته کمبود تولید برق

 آب 
دریاچه ارومیه 
پشت سدهاست

وزیر نیرو در حاشیه جلسه ستاد اقتصاد مقاومتی مطرح کرد:

معاون سازمان محیط زیست:

سایت های غیرقانونی شرط بندی در 
ورزش شناسایی و مسدود شدند؛

معرفی بیش از ۵هزار 
سایت به پلیس فتا
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